
RADA GMINY
CEWICE

Protokól Nr XXVI II/O9

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 23 kwietnia 2009 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci,
- soltysi wg listy obecnosci,
- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,
-Wójt Gminy Cewice,
- Sekretarz Gminy,
- Skarbnik Gminy,
- Halina Stolarczyk - pracownik UG Cewice,

r - Tadeusz Krawczyk - pracownik UG Cewice,
- radca prawny,
- protokolant,
- publicznosc.

Ad. 1.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal otwarcia XXVIII sesji Rady
Gminy Cewice. Przywital radnych, soltysów, kierownictwo urzedu,
zaproszonych gosci oraz publicznosc. Nastepnie stwierdzil prawomocnosc
obrad, gdyz obecnych bylo 14 radnych. Nieobecny byl radny Jan Klebba.

Ad. 2.

W punkcie tym na wniosek radnego Bernarda Gosz protokoly z dwóch ostatnich
sesji zostaly przyjete bez odczytywania.

Ad. 3.

Przewodniczacy Rady odczytal porzadek obrad przygotowany na dzisiejsza
sesje i który brzmi nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolów z ostatnich sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.
4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,
b) Wójta Gminy,



c) Przewodniczacego Rady Gminy.
5. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu
wykonania budzetu za 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinie Komisji stalych Rady Gminy Cewice,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Europejskiego
Funduszu Spolecznego pt. "Pomocna Dlon"

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju, oraz Komisji Oswiaty, Opieki
Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.
7. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXVI/I41/08 Rady Gminy
Cewice z dnia 17 lutego 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli,
ustalenia regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych skladników wynagrodzenia, a takze
wysokosci, szczególowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku
mieszkaniowego

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju oraz Komisji Oswiaty, Opieki
Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 137/32 obreb
Osowo)

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu m. Cewice tzw. "Pod Lasem"

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.
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10. Podjecie uchwaly w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji oczyszczalni scieków
produkcyjnych Kaszubskiej Wytwórni Drozdzy w Maszewie Leb.

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi nr
1319G laczacej miejscowosci Unieszyno-Unieszyniec

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,

r d) podjecie uchwaly.
12. Zapytania i oswiadczenia radnych.
13. Zamkniecie obrad sesji.

Do przedstawionego porzadku obrad, radni nie wniesli uwag, wiec porzadek
zostal poddany pod glosowanie.

Radni porzadek obrad przyjeli jednoglosnie.

Na obrady sesji przybyl radny Jan Klebba. Stan Rady - 15 radnych.

Ad. 4 a.

W punkcie tym, przewodniczacy komisji stalych rady, zlozyli sprawozdania ze
r swojejpracyw okresiemiedzysesyjnym.

Ad. 4 b.

Wójt Gminy w swoim bloku informacyjnym poinformowal o niw sprawach:

1. W dniu 27 kwietnia br. o godz. 19.00 w Gminnym Centrum Kultury
w Cewicach w ramach spotkan poselskich odbedzie sie spotkanie
z poslem Witoldem Namyslakiem i senatorem Kazimierzem Kleina.

2. W dniu 28 kwietnia br. o godz. 10.00 w sali Nr l Urzedu Gminy w Cewicach
odbedzie sie spotkanie soltysów i rolników z kierownikiem Panstwowej
Inspekcji Pracy w Slupsku nl. zagrozen pracy w rolnictwie
w gospodarstwach indywidualnych. W spotkaniu równiez udzial wezmie
prezes BGZ, który poinformuje o kredytach dla rolników.
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3. Wznowiono wydawanie biuletynu Cewice, który ukazywac sie bedzie raz na
kwartal.

4. Zostal rozstrzygniety konkurs na stanowisko dyrektora Szkoly Podstawowej
w Przerytem i którym zostala Pani Iwona Radomska. Kurator nie wniósl
zastrzezen, co do kandydatury wylonionej przez komisje konkursowa.

5. W jednostkach OSP Gminy Cewice odbyly sie zebrania sprawozdawcze za
rok 2008, które przebiegly sprawnie.

6. Odbylo sie spotkanie z przedstawicielami POLENERGA i prezesem
"MADRA" w Maszewie w sprawie lokalizacji inwestycji, która bedzie
polegala na wytwarzaniu energii elektrycznej z biogazu.

7. W dniu dzisiejszym odbylo sie spotkanie z Panem Blaszkow - dyrektorem
spólki w Wolczynie odnosnie 3 dzialek nalezacych jeszcze do "Lasaffre"
odnosnie kupna przez gmine dzialek, w tym jedna dzialka za darmo
przeszlaby na wlasnosc gminy poniewaz na niej znajduja sie drogi.

8. Sekretarz Gminy przedstawil informacje odnosnie stanu przygotowan do "
wyborów do Parlamentu Europejskiego. Zwrócil sie równiez do soltysów,
aby zwracali uwage na tablice ogloszeniowe, aby byly miejsca na informacje
dotyczace wyborów. Równiez na stronie www.bipcewice.pl jest zakladka
dotyczaca wyborów.

Ad. 5.

Na wstepie Przewodniczacy Rady przypomnial procedure udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy. Poinformowal, ze sprawozdanie z wykonania
budzetu za 2008 rok bylo szczególowo omawiane, analizowane oraz opiniowane
przez wszystkie komisje stale rady celem wypracowania opinii dla Komisji
Rewizyjnej, która nastepnie sporzadzila wniosek absolutoryjny i przeslala do
zaopiniowania przez Regionalna Izbe Obrachunkowa.

Nastepnie glos zabral Wójt Gminy i omówil sprawozdanie z wykonania budzetu
gminy za rok 2008. Pan Grzegorz Palasz stwierdzil, ze ogólnie byl to rok trudnej
pracy polegajacej na przygotowaniu dokumentacji, lecz fizycznie nie widoczny.
Glównie pracowano nad przygotowaniem dokumentacji na inwestycje, na które
bedziemy aplikowac o srodki z funduszy unijnych.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki podziekowal za wystapienie Wójtowi
Gminy i poprosil Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku
o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

Przewodniczacy Wieslaw Dolinski odczytal wniosek Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Cewice w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Cewice
z tytulu wykonania budzetu gminy za rok 2008.
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Nastepnie Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale
Nr 040/g214/R/IV/09 Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Gdansku z dnia 02 kwietnia 2009 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu
z wykonania budzetu Gminy Cewice za 2008 r.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale Nr 051/g2141AlI V108 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdansku z dnia 08 kwietnia
2009 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice.
Po odczytaniu Pan Stanislaw Palubicki zwrócil sie o wyrazenie opinii przez
wszystkie Komisje Rady odnosnie sprawozdania z wykonania budzetu za rok
2008.

Przewodniczacy Andrzej Teodoruk poinformowal, ze Komisja Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska szczególowo analizowala na

r swoim posiedzeniu sprawozdanie z wykonania budzetu za 2008 rok, które
jednoglosnie zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczaca Krystyna Jaloszynska poinformowala, ze Komisja Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu równiez analizowala
sprawozdanie z wykonania budzetu za 2008 r. i wydala opinie pozytywna.

Przewodniczacy Jan Klebba w imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil
opinie pozytywna odnosnie sprawozdania z wykonania budzetu za 2008 rok.

Nastepnie Przewodniczacy obrad zwrócil sie do radnych, z zapytaniem czy ktos
z radnych chce zabrac glos, czy ma jakies uwagi?

W zwiazku z tym, iz nikt z radnych nie zabral glosu i nie mial uwag,
r Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale w sprawie udzielenia

Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2008 rok.

Rada Gminy za podjeciem uchwaly Nr XXVIII/155/09' w sprawie udzielenia
Wójtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2008 rok
glosowala jednoglosnie (za - 15).

Przewodniczacy Rady pogratulowal Wójtowi Gminy.

Pan Grzegorz Palasz podziekowal radnym za wspólprace, cenne uwagi
i spostrzezenia. Podziekowal Pani Marii Franciszczak i komórce finansowej za
dobra, sprawna i wnikliwa prace. Podziekowal równiez wszystkim kierownikom
i pracownikom urzedu, którzy przyczynili sie do efektu wspólnej i dobrej pracy.
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Przewodniczacy obrad oglosil 15 minut przerwy.
Stan Rady po przerwie 15 radnych.

Ad. 6.

Uchwale w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Europejskiego Funduszu
Spolecznego pt. "Pomocna Dlon" omówil Pan Zbigniew Borowski - Kierownik
Osrodka Pomocy Spolecznej w Cewicach.

Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu wdala opinie
pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly.

Uwag nie bylo, wiec Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale
i poddal pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala Nr XXVIII/I55/09 zostala podjeta
przez Rade Gminy Cewice jednoglosnie.

Ad. 7.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly nr XXVI/I41/08 Rady Gminy Cewice
z dnia 17 lutego 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia
regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz
niektórych innych skladników wynagrodzenia, a takze wysokosci,
szczególowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku mieszkaniowego
przedstawil Wójt Gminy, a szczególy omówila Pani Halina Stolarczyk.

Opinie pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly w imieniu Komisji Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu przedstawila Pani Krystyna
Jaloszynska.

Radni uwag nie mieli, Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal
uchwale a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki poddal ja pod glosowanie.

Radni za podjeciem uchwaly opowiedzieli sie jednoglosnie.

Obrady sesji opuscil radny Andrzej Teodoruk. Stan Rady - 14 radnych.
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Ad. 8.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie nabycia nieruchomosci polozonej
w Osowie Leborskim dz. nr 137/32.

W imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
Srodowiska opinie pozytywna przedstawil Pan Andrzej Grabowski.

Ochrony

W zwiazku z tym, iz nie bylo pytan Pan Stanislaw Palubicki odczytal uchwale
i poddal pod glosowanie.

Uchwala Nr XXVIII/158/09 zostala przez Rade Gminy podjeta jednoglosnie.

Ad. 9.

Uchwale w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu m. Cewice tzw. "Pod Lasem" przedstawil Pan
Grzegorz Palasz.

Pan Andrzej Grabowski w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska przedstawil opinie pozytywna.

Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy
Stanislaw Palubicki zwrócil sie do radnych z zapytaniem, kto jest za podjeciem
przedstawionej uchwaly?

Rada Gminy za podjeciem powyzszej uchwaly opowiedziala sie jednoglosnie.

( Ad. 10.

Uchwala w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji óczyszczalni scieków
produkcyjnych Kaszubskiej Wytwórni Drozdzy w Maszewie Leb. zostala
omówiona przez Pana Grzegorza Palasza.

Opinie pozytywna Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska przedstawil Pan Andrzej Grabowski.

Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec uchwale odczytano i poddano pod
glosowanie.

Radni za podjeciem powyzszej uchwaly glosowali jednoglosnie.
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Ad. 11.

Wójt Gminy przedstawil uchwale w sprawie zaliczenia do kategorii dróg
gminnych drogi nr 13l9G laczacej miejscowosci Unieszyno-Unieszyniec.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna odnosnie przedstawionej uchwaly.

Pytan nie bylo i Przewodniczacy Rady odczytal uchwale, która nastepnie poddal
pod glosowanie.

Rada Gminy za podjeciem uchwaly Nr XXVIII/160/09 glosowala nastepujaco:
- za 12

- przeciw - 1
- wstrzymalo sie - 1. ~

Ad. 12.

Na wstepie glos oddano Panu Józefowi Kwidzinskiemu, który zwrócil sie
prosba o transport dla kombatantów na zebranie, które odbedzie sie w dniu
29.04.2009 r.

Przewodniczacy Rady poprosil, aby w tej sprawie zglosil sie do Sekretarza
Gminy i ustalil szczególy.

Nastepnie Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przypomnial radnym
o obowiazku zlozenia w terminie oswiadczen majatkowych za 2008 r.
Poinformowal równiez, ze do wgladu w biurze Rady beda:
1. Sprawozdanie z dzialalnosci Osrodka Pomocy Spolecznej w Cewicach za

2008 r. oraz zamierzenia na 2009.
2. Pisma Panstwa Wandy i Józefa Marszk.

Ad. 13.

W zwiazku z tym, iz porzadek XXVIII sesji Rady Gminy Cewice zostal
wyczerpany Pan Stanislaw Palubicki dokonal zamkniecia sesji o godz. 15.15.

Protokólowala:

Marzena Krtkowiak~
PRZEW. CYRADY
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